東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 084//24-25 東華三院屯元天中學訓育聯網事官

敬啟者:

東華三院一貫的辦學精神乃為社會提供完善及多元化的教育服務,作育英才,使兒童及青少年成長 後能盡展所長,回饋社會。本院為本港兒童及青少年進行「全人教育」,提供一個優良的學習環境發揮個 人的潛能,培養他們日後成為具備知識技能、有獨立思考能力、勇於承擔責任和關注社會事務的良好公 民。本院培育兒童及青少年有正確的價值觀和積極的人生觀,並以校訓「勤、儉、忠、信」為進德修業 的依歸,勉勵他們拓展豐盛而有意義的人生。

隨著社會的急速發展,年青人面對的誘惑與挑戰愈來愈多。在校園內,老師會全力引導及規管學生的 行為表現,協助他們建立正確的價值觀。然而,我們亦深切明白,學生在課後校外時間的行為同樣需要 關注與提醒。為進一步支援學生的課後發展,屯門、元朗及天水圍三所東華三院中學,包括東華三院邱 子田中學、東華三院郭一華中學及東華三院馬振玉中學攜手籌組了「東華三院屯元天中學訓育聯網」。

此聯網的成立旨在加強對學生課後校外行為的支援與規範,幫助他們在學校以外的時間,仍能保持 良好的行為表現,繼續實踐東華三院中學的校訓精神。三校的訓輔導老師將共同參與聯網的支援工作, 針對學生在課後校外的不理想行為提供引導與幫助。

- 1. 老師將以關愛及支援學生的角度接觸有需要的學生,並在過程中清晰表明其所屬中學及老師自 己的全名。
- 2. 老師會在事後向相關學校報告該事件,以便學校能進一步跟進學生的需要,提供更全面的支援 及輔導服務。

我們相信,透過東華三院屯元天中學訓育聯網的協助,學生將能在校內外都展現更佳的行為表現。 我們誠摯希望家長能與學校保持緊密合作,共同為學生的成長努力。

如有查詢,可致電下列電話聯絡各校訓導主任。

- 邱子田紀念中學 2465 2205 聯絡訓導主任張凱惠老師
- 郭一葉中學 2447 1258 聯絡訓輔導主任呂志仁老師
- 馬振玉紀念中學 2443 9833 聯絡訓導主任蔡燕芳老師

此致

貴家長



二零二五年四月三十日

班號:

東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 084//24-25 東華三院屯元天中學訓育聯網事宜

敬覆者:

本人為 班學生 之家長,已知悉上述通告之內容。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署	:	
家長姓名	:	

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Administration Circular 084/24-25</u> Disciplinary Network of the TWGHs Schools in Tuen Mun, Yuen Long and Tin Shui Wan

30th April 2025

Dear Parents

The consistent spirit of TWGHs is to provide the society with comprehensive and diversified educational services, to cultivate talents, and to enable children and young people to fully develop their strengths and give back to the society when they grow up. TWGHs schools also provide holistic education for children and young people in Hong Kong, offering an excellent learning environment to develop their potential and to cultivate them into good citizens who are equipped with knowledge and skills, have the ability to think independently, are willing to take responsibility and care about social affairs. Our school nurtures children and young people to have correct values and a positive outlook on life. We use the school motto "Diligence, Frugality, Loyalty and Trustworthiness" as the basis for their moral improvement and academic study, encouraging them to develop a rich and meaningful life.

With the rapid development of society, young people face more and more temptations and challenges. On campus, teachers will do their best to guide and regulate students' behavior and help them establish correct values. However, we also deeply understand that students' behaviours outside of school time also requires attention and reminders. To further support students' after-school development, three TWGHs secondary schools in Tuen Mun, Yuen Long and Tin Shui Wai, including TWGHs Yau Tsz Tin Memorial College, TWGHs Kwok Yat Wai College and TWGHs C.Y. Ma Memorial College, have jointly established the "TWGHs Tuen, Yuen, Tin Secondary School Disciplinary Network".

The establishment of this network aims to strengthen support and regulation of students' after-school and extracurricular behaviours, helping them to maintain good manners outside of school and continue to practise the motto of Tung Wah Group of Hospitals colleges. The discipline teachers from the three schools will jointly participate in the networked support work to provide guidance and help for students' undesirable behaviours after school and outside of school.

1. Teachers will approach students in need from a caring and supportive perspective and clearly indicate their school and their full names during the process.

2. The teacher will report the incident to the relevant school afterwards so that the school can further follow up on the student's needs and provide more comprehensive support and counseling services.

We believe that with the help of this Disciplinary Network, students will be able to demonstrate better behaviours both inside and outside of school. We sincerely hope that parents can maintain close cooperation with the school and work together for the growth of their students.

If you have any enquiries, please contact the Discipline Master / Mistress at each school by contacting the following telephone numbers:

- Yau Tze Tin Memorial College - 2465 2205 (Discipline Mistress: Ms. Cheung Hoi Wai)

- Kwok Yat Wai College - 2447 1258 (Discipline and Counselling Master: Mr. Lui Chi Yan)

- C.Y. Ma Memorial College - 2443 9833 (Discipline Mistress: Ms. Choi Yin Fong)

Yours sincerely

0

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.